
     

Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde 28.02.2023  
  

Dato: 26.01.2023  

Tidspunkt: 19.00 – 21.00  
  

Sted: Mødelokale Prisme  

  

Mødeleder: Rasmus B. Johnsen 

Referent: Søren Borup 

  

  

Deltagere forældre: Rasmus B. Johnsen, formand (RBJ) * Dagmar Feddern Donbæk (DFD) 

* Kasper Løgstrup (KL) * Lene Buhl Køster (LBK) * Mette Nielsen (MN) * Pernille 

Mosekjær Schrøder (PMS)  

  

Deltagere medarbejdere: Morten Henriksen (MH), Ulla Bisgaard Kristensen (UBK)  

  

Deltagere elever:  i/a 
  
Deltagere ledelse: Søren Borup (SB), Jesper Schytz Larsen (JSL) 

  
Gæster:   

  

Fraværende:  

 

  

  

Dagsorden   
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, 

gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) 

eller beslutning (B)  

Tid  
Estimeret 

tid til 

punktet  

Referat  
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af 

evt. ansvarlig, kommunikation og evt. deadline.  

1) Velkomst  

a) Godkendelse af dagsorden (B)  

(RBJ)  
  

5  

  
Pkt. 1a. Nærværende dagsorden godkendt. Der er ikke ændringer til dagsordenen i 

forhold til tidligere udmeldt.   

  

  
 

2) Skolens arbejde  
a) Generel orientering om skolen, herunder 

igangværende indsatser (OD) (SB)  

b) Budget 2023 (DB) (JSL) 

c) Omkostninger lejrskole (DB) (SB) 

 
Medsendt materiale:  

•  

80 a) Torsdag før påskeferien afholdes der skolefest for 0 til 6 årgang,  

 

I dag blev der afholdt første møde på ledelsesniveau i de nye skolefællesskaber. 

Der vil komme en plan for, hvornår bestyrelsen inddrages i arbejdet med det nye 

skolefællesskab.   

 
De investeringer der er gjort i 2022, er indfriet. Nyt køkken, nye møbler, nye 

læringsmiljøer på mellemtrinet og udskolingen. 

 
Vedr. temperaturmålingen i klasserne viser en tendens, at temperaturen ved 

vinduerne er omkring 17 grader. 

 
Den indsats der er lavet i 5 og 7 klasse, ser ud til at virke.  

Kan vi blive klogere på årsagen til, at nogle klasser er udfordret?  

Hvordan afdækker vi det?   
Kan vi bruge viden produktion som værktøj ind i en evaluering af klasserne?  

På næste bestyrelsesmøde ønsker bestyrelsen en tilbagemelding i forhold til 

hvilke indsatser, der bliver lavet i de enkelte klasser med fokus på 
læringsperspektivet – samt de pædagogiske lederes refleksioner over baggrunden 

for udfordringerne i klasserne samt om der fremadrettet er mulighed for tidligere 

indgriben. 
 

b)  

Budgettet tager udgangspunkt i de tal, der blev brugt til budget 2021. 2022 var på 

flere områder ikke repræsentativt for et normal år.  

 

I det gennemgåede budgetudkast er der et overskud på 3.800.000 kr., heraf er 
3.500.000 kr. overskud fra 2022. Budgetudkastet inkluderer IKKE omkostninger 

til særlige fokus- eller indsatsområder.   

 
Ledelse og bestyrelse foreslår, at der afsættes ca. 1.800.000 kr. til særlige fokus- 

og indsatsområder – og det budgetterede resultat for 2023 vil således være i 

niveauet 2.000.000 kr. efter fremførsel fra 2022. Indsatserne i det opdaterede 
budget drøftes med kommende skoleleder – men bestyrelsen har fokus på, at der 

er penge til at lave konkrete og nødvendige indsatser til at sikre fortsat trivsel i 
klasserne. 

 

Budgettet blev på denne baggrund godkendt. 
 



c) Bestyrelsen godkendte oplæg til afvikling af lejrskole på Vestervang skole. 
De øgede omkostninger indregnes i budgettet for 2023 og afspejler 

generelle prisstigninger.  

 

3) Bestyrelsens arbejde  
a) Ansættelse ny skoleleder (ODB) (KL) 

b) Bestyrelsens arbejde (DB) (RBJ) 

c) Skolepatrulje og fodgængerovergang 

Kastanievej (DB) (SB) 

  
Medsendt materiale:  

•  

30 a) Ansættelsesprocessen blev drøftet. Repræsentanter fra såvel bestyrelse, 

medarbejdere og ledelse er begejstrede for den valgte kandidat. Det er aftalt, 
at KL+RBJ tager et indledende møde med den nye skoleleder forud for 

hendes deltagelse på bestyrelsesmøde i april.  

 
b) Punktet udskudt 

c) Det er bemærket, at Teknisk Udvalgt har godkendt, at fodgængerfeltet på 

Kastanievej fjernes. Efterfølgende henvendelse fra skolen har afklaret, at 
hvis man går videre med planerne herom, så vil bestyrelsen blive kontaktet 

af forvaltningen. Bestyrelsen kan i udgangspunktet IKKE acceptere, at 

fodgængerfeltet fjernes. SB undersøger muligheden for en skolepatrulje ved 
fodgængerovergang Kastanievej og kontakter relevante myndigheder i 

forhold til at få igangsat en proces hos dem.  

 

4) Trivsel på skolen  

  

Medsendt materiale:  

0    

5) Orientering og meddelelser  

 

Medsendt materiale:  

    

0   

    

6) Eventuelt (O) (RBJ)  

  

0  Drøftelse af brugen af digitale medier. 

Princippet vedr. digitale midler revurderes på næste møde – Dagmar og Pernille 

tager lead herpå 
 

Mødet i dag er sidste møde for konstitueret skoleleder, næste møde bliver ledelsen 

repræsenteret af de pædagogiske ledere. 

7) Godkendelse af referat (B) (BH)  

  

5   

8) Lukkede sager (ODB)  
a) i/a  

0    

  

Emner til næste møde  

• Refleksioner fra pædagogisk ledelse 

o Baggrund for trivselsmæssige udfordringer, herunder muligheder for tidligere at identificere og reagere på mistrivsel.  

o Evaluering af anvendte indsatser og effekten heraf 

• Drøftelse af princip for digitale medier og digital dannelse.  

• Drøftelse af Vestervang Skoles profil  

• Frivillige på Vestervang Skole  

• Gennemgang af trivselsmålinger  

    


